
REFERAT  

HOLMESTRAND ROTARY ‐ PEISMØTE MEDLEMSKOMITEEN    

MØTE 2. DESEMBER 2014 

 

Sted    : I Martin Westbyes fravær ble det møte hos Olav Georg Dalseth 

Tilstede  : Olav Georg Dalseth, Erik Ekeli, Helge Kristensen, Einar Gabriel Løken, 

  Øivind Haugen og Marit Foss 

Fravær   : Martin Westbye, Hans Arne Risnes, Jan Arne Rønningen, Tobias Brodtkorb 

 

 

Behandlet sakene som angitt i mail fra President Ole Herman Nordby, videresendt til 

medlemskomiteens medlemmer fra Olav Dalseth. 

 

1. Program for våren 

 

‐ Den nye biskopen Per Arne Dahl 

‐ Ny tverrforbindelse over/under Oslofjorden – Horten / Moss 

‐ Leger uten grenser – ebola 

‐ Per Egil Hegge 

‐ «Røde Robert» Robert Hermansen 

‐ Erling Fæste – forberedelse/erfaring seilasturer 

‐ Vår egen Frode Ekeli – ny spennende jobb i en spesiell type bank, utvidet 

   yrkesforedrag 

 

2. Mulige nye kandidater som medlemmer 

 

I forrige peismøte ble det fra oss i medlemskomiteen utarbeidet en liste med forslag 

til 10 nye kandidater. Vi savner tilbakemelding på disse. Har det vært en prosess på 

dette?, hvordan er saksbehandlingen av nye kandidater i styret ?, har forslagslisten 

kommet til styret og blitt behandlet der? Er en eventuell behandling i styret formidlet 

videre til de aktuelle faddere? Vi finner det ikke formålstjenelig å fremme nye 

kandidater så lenge vi ikke har fått tilbakemelding på de vi allerede har spilt inn 

tidligere. 

 

3. Gode ideer på hvordan vi skal lykkes med å rekruttere nye medlemmer.  

Skal vi tenke annerledes enn vi hittil har gjort? 

 

  Viser til kommentarer og spørsmål i punkt 2.  

  Vi foreslår at det på hvert styremøte blir et fast punkt om status vedr. nye  

  kandidater. Det kom også opp i vår diskusjon om det kanskje er viktig å minne om at  

  alle våre møter er åpne, lov å ha med en venn etc. 



 

4. Hvilken type kandidater skal vi søke å få inn i klubben ?  

(alder, kjønn, yrke, etnisk tilhørighet osv) 

 

 

  Under dette punktet viser vi også til kommentarer og spørsmål under pkt 2.  

Vi ønsker å få en god oversikt over nåværende medlemmer for å se hvordan 

nåværende fordeling er med hensyn til alder, yrke etc. Utfra en slik oversikten kan vi 

lettere bli mer spesifikke på hva vi ønsker i forhold til nye kandidater, bør vi f.eks. 

forsøke å få flere fra Hof? 

 

 

Til slutt en stor takk til Olav og hans gode livsledsager for nydelige vafler med rips‐syltetøy 

fra egen hage, krumkaker og kaffe, servert foran peisen i en meget hyggelig stue.  

Tusen takk ! 

 

Holmestrand, 3.desember 2014 

Marit  

 

 


